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PROCES - VERBAL
incheiat azi 31.03 ,2025 cttocazia $edinfei de indattr a consiliului local surduc din data de

31.03.2025

in conformitate cu prevederile art.r34 arin.4 din oUG nr.57r20r9, privind coduradminisrrativ, prin Dispozitia primarurui nr.lau.oi.iozs-a fost convocata p-edirrl'i" i"a"rn 
"consiliului locar pentru data de 31.03.2025, cu urmatoareu onorNp or zI,

l' Proiect de hotarare cu privire ra aprobarea corectarii erorii materiale din HCL Nr.l5 din26.03.2025 privind aprobarea bugetului Io.uf p. unri ZOZS

- .!u,"9il,1uu parricipat l l din cei l3 consilieri care formeaza consiliul Local, absentdndurmdtorii consilieri: Criqan Cnt6lin_Codruj si Roman Vasile;

La sedinta participa si domnur Gherman Ioan - expert contabir in cadrul primiriei comuneiSurduc, care explica consirieriror necesitatea .onuoJ*ii acestei sedinte, si anume ca Iafundamentarea bugetului a fost omistr trecerea sumelor ae uani pentru ,,Masa 
sdndtoasd,, si lacapitolul de cheltuieri, astfel au intervenit mai multe modificdri. A fost taiat 600 000 lei de lainvestitii,.300 000 lei de Ia reparatii cdmine, 60 000 lei de ia 

"hettui"ti 
neprevdzute, 50 000 lei dela asociatii si fundatii, 40 000 lei de la servicii 

"ontuuiiitut" 
si 82 000 r"i a" r" iir.i# prurrc.Acesti bani au fost luati din excedentul anului trecut.

in continuare presedintele.de sedinta prezinta proiectul de hotarare cuprins la ordineade zi, pe marginea ciruia nu au mai existat alte obiecliunl,'fiind aprobat cu un numar de I I voturisi adoptdndu-se:

- I-c^! yy._t!lz0zs cu privire ra aprobarea corectarii erorii materiale din HCL Nr.l5 din
. 26.03 2025 privind aprobarea bugetului local pe anul 2025
La finalul sedintei d-l consilier Brbinag Alin-Cristian roaga consilierii locali si afirma ca o saii comunice si dJui primar ca ra momentul ra care vor mai exista discutii dupa r",-in*"u

sedintelor ale consiliului local, pe tema proiectelor sa fie invitati toti consilierii ,u iu ir.t" ru u."rt"discutii, mentionand ca ra sedinta precedenta au avut loc astfel de discutii arpa"" 
"iu-fi.*t.

D-na consilier Rus Anda'Maria afirma ca nu au fost discutii preconizate, d-nul consilier Iocal
Drdgan Teodor-loan a pus o intrebare, dupa incheiere respectivei sedinte, iar pe b-u n 

".t.iu 
uuavut loc mai multe discutii.

Nemaifiind alte probleme gedinla se incheie.
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